



Press Release

Urban Group received 10 awards in the 11th Best Property Safety Management Award

For immediate release

7th June, 2024

Urban Group received a total of **10 awards** in the “**11th Best Property Safety Management Award**”. These esteemed recognitions serve as a testament to the Group's unwavering commitment towards fostering a secure work environment, cultivating a robust safety culture, and consistently enhancing our occupational safety and health (OSH) performance.

Dr Edmond Cheng, Managing Director of Urban Group revealed, “Urban Group places utmost importance on the well-being of our employees. We exemplify our commitment to OSH by organizing events such as the “OSH Commitment Day”. Additionally, we provide resources like the OSH booklet - “Job Risks Assessment Quickguide” which is published and distributed to our staff members. Urban’s goal is to enhance awareness and understanding of potential job risks, ensuring a safe and secure work environment for all.”

The 11th Best Property Safety Management Award Forum and Award Presentation Ceremony was held on 31 May 2024 at Hong Kong Convention and Exhibition Centre. The Award is jointly organized by the Occupational Safety and Health Council, Labour Department, Electrical and Mechanical Services Department, Property Management Services Authority, The Hong Kong Association of Property Management Companies, The Hong Kong Association of Property Services Agents, and The Federation of Hong Kong Property Management Industry. The award aims to acknowledge and commend outstanding corporations in the property management industry for their remarkable OSH performance.



Representatives from the awarded properties attended the ceremony and took a group photo. Urban always ensures that OSH as top priority.

富城物業管理有限公司 Urban Property Management Limited 物業管理公司牌照號碼PMC Licence No.: C-086120

總辦事處 Head Office : 香港九龍九龍灣宏開道8號其士商業中心16樓 16/F., Chevalier Commercial Centre, 8 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong.
電話Tel: (852) 2626 7333 傳真Fax: (852) 2626 7700 網址Website: www.urban.com.hk

富城集團「最佳品質管理」—「香港優質管理獎—大獎」得主(2003)•「最佳人力管理」—「亞洲」大獎(2005)及「香港」大獎得主(2003-05)•「最佳物業管理」—香港房委會「最佳物業管理公司大獎」得主(1998-2003)
「最佳設施管理」—香港設施管理學會「最佳設施管理金獎」得主(2004)•「最佳環保管理」—「香港環保企業獎金獎」得主(2002-04)•「最佳業務管理」—「創新」大獎(2003)及「客戶關係管理」大獎得主(2004)•「最佳企業公民」—「商界展關懷」得主(2002-07)
「最佳國際品牌」—「福世大中華企業品牌年獎」得主(2007)•「最佳企業品牌」—資本雜誌「資本企業成就獎」得主(2007)•「最佳商業品牌」—「香港超級品牌」(2004)及「香港商業超級品牌」得主(2006)
Urban Group Best in Quality Management – HKMA Quality Award - Overall Winner (2003) • Best in People Management – Asia (2005) and HK (2003-05) • Best in Property Management – HKHA Best PMA Award (1998-2003)
Best in Facility Management – HKIFM Best Managed Facility Gold Award (2004) • Best in Green Management – Eco-Business Award (2002-04) • Best in Operations Management – Innovation (2003) and CRM (2004) • Best in CSR – Caring Company (2002-07)
Best in International Branding – Prime Award for Best Brand Enterprise in Greater China (2007) • Best in Corporate Branding – Capital Magazine Outstanding Enterprise Award (2007) • Best in Business Branding – Superbrands HK (2004) and Business Superbrands HK (2006)

The awards received by Urban Group include:

1. **Best Property Management Award in Occupational Safety and Health**
 - Merit Award The Cairnhill
 - Certificate of Attainment EcoPark
 - Treasury Building
2. **Best Safety Enhancement Programme**
 - Certificate of Attainment The Cairnhill
3. **Safety Culture Award**
 - Certificate of Attainment The Cairnhill
4. **Heart Caring Organization Award**
 - Outstanding Organization The Cairnhill
 - Heart Caring Company EcoPark
 - Kwai Yung Court
 - Mei Foo Sun Chuen
 - Treasury Building

富城物業管理有限公司 Urban Property Management Limited 物業管理公司牌照號碼PMC Licence No.: C-086120

總辦事處 Head Office : 香港九龍九龍灣宏開道8號其士商業中心16樓 16/F., Chevalier Commercial Centre, 8 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong.
電話Tel: (852) 2626 7333 傳真Fax: (852) 2626 7700 網址Website: www.urban.com.hk

富城集團「最佳品質管理」—「香港優質管理獎—大獎」得主(2003)•「最佳人力管理」—「亞洲」大獎(2005)及「香港」大獎得主(2003-05)•「最佳物業管理」—香港房委會「最佳物業管理公司大獎」得主(1998-2003)
「最佳設施管理」—香港設施管理學會「最佳設施管理金獎」得主(2004)•「最佳環保管理」—「香港環保企業獎金獎」得主(2002-04)•「最佳業務管理」—「創新」大獎(2003)及「客戶關係管理」大獎得主(2004)•「最佳企業公民」—「商界風華獎」得主(2002-07)
「最佳國際品牌」—「盛世大中華企業品牌年獎」得主(2007)•「最佳企業品牌」—資本雜誌「資本企業成就獎」得主(2007)•「最佳商業品牌」—「香港超級品牌」(2004)及「香港商業超級品牌」得主(2006)
Urban Group Best in Quality Management - HKMA Quality Award - Overall Winner (2003) • Best in People Management - Asia (2005) and HK (2003-05) • Best in Property Management - HKHA Best PMA Award (1998-2003)
Best in Facility Management - HKIFM Best Managed Facility Gold Award (2004) • Best in Green Management - Eco-Business Award (2002-04) • Best in Operations Management - Innovation (2003) and CRM (2004) • Best in CSR - Caring Company (2002-07)
Best in International Branding - Prime Award for Best Brand Enterprise in Greater China (2007) • Best in Corporate Branding - Capital Magazine Outstanding Enterprise Award (2007) • Best in Business Branding - Superbrands HK (2004) and Business Superbrands HK (2006)